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SKUPŠTINA CRNE GORE 
Predsjedniku, mr Aleksi Bečiću

Na osnovu člana 188 Poslovnika Skupštine Crne Gore, postavljam sljedeće pitanje 
ministarki zdravlja, dr Jeleni Borovinić - Bojović;

Kada očekujete povećanje zarada zdravstvenim radnicima?

Poslanik 
mr Boris Mugoša
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SKUPŠTINA CRNE GORE 

n/r Predsjedniku Aleksi Bečtću

PREDMET: Odgovor na posianičko pitanje, poslanika u Skupštini Crne Gore Borisa 
Mugoše, a na osnovu člana 187. i 188. Poslovnika Skupštine Crne Gore, Ministarki 
zdravlja, Jeleni Borovinić Bojović, postavio je sledeće

POSLANIČKO PITANJE:

„Kada očekujete povećanje zarada zdrastvenim radnicima?"

Na postavljeno poslaničko pitanje dajem sljedeći

ODGOVOR

Poštovani,

Svjedoci smo činjenice da su zaposleni u zdravstvu ti koji nose najveći teret od 
poČetka pandemije COVID19. U skladu sa ovom činjenicom i činjenicom da je 

nova Vlada preuzela vlast u momentu kada je dug Cme Gore dostigao iznos od 
četiri milijarde Ministarstvo zdravlja se odnijelo savjesno i odgovomo tražeći i 
uspijevajuči da nađe rješenja da kroz različite module, rad u ovakvim uslovima, u 
skladu sa mogućnostima bude nagrađen.

Saglasni smo sa zahtjevima svih sindikata da postoji potreba za povećanjem 
zarada s tim što Sindikat doktora medicine ostaje pri zahtjevu da se obračun 
zarada za Ijekare uvrsti u Zakon o zaradama u javnom sektoru. Oni su ponudili da 
se ovaj problem riješi kroz usaglašavanje kojeficijenata u trogodišnjem periodu.
U razgovom sa predstavnicima SDMCG Ministarstvo je iznijelo nedvosmislen 
stav da insistira na povećanju zarada svih zaposlenih u zdravstvu.

Ministarstvo zdravlja je takođe 1. marta u dopisu ministru finansija saopštilo 
potrebu za povećanjem zarada zaposlenih u zdravstvu, cijeneći težinu i



ođgovomost njihovog rada, što je posebno došlo do izražaja u vremenu 
pandemije.

ministarka
I 4^ Borovinić




